
Z Ijudskimi plesi skozi leto
Akademska folklorna skuplna France Marolt pred-
stavl vsako leto dejavnost v Ljubljani. Vellka dvorana
Cankarjevega doma Je bila za 20. december razpro-
dana že pred uradno napovedjo koncerta v dnevnem
časoplsju, zato Je predvlden tudl ponovitveni nastop,
kl bo dan pozneje, 21. decembra.

• Kakšna je osebna izkaz-
nica AFS France Marolt?

- Skupina obstaja že odle-
ta 1948. Je amaterska, člani pa
so študentje Ijubljanske uni-
verze doma iz različnih krajev
Slovenije in tudi Jugoslavije.
Program skupine obsega ple-
se vseh slovenskih pokrajin
in tudi plese drugih narodov
Jugoslavije. Naša skupina je
bila ustanovljena v želji, da se
Ijudska plesna umetnost, ki
že izgineva, vsaj tako ohrani
in postane trajna sestavina
slovenske narodne kulture.

• Vaš letošnji ljubljanski
koncert ste poimenovali Ve-
čer slovenskih ljudskih ple-
sov »Od pomladi do zime«.
So to plesi s katerimi ste se
občinstvu že predstavili?

- Program tega letnega
koncerta obsega slovenske
Ijudske plese skozi leto in po-
meni nekaj povsem novega
tudi za tiste redne, stalne obi-
skovalce naŠih predstav, saj
toliko novitet v takšnem ob-
segu na samem koncertu ni
bilo že leta. Ob številnih no-
vih postavitvah je novost tudi
to, da je skupina dala petju še
večji poudarek kot običajno.
Plesne postavitve so delo Mir-

ka Ramovša, glasbene prired-
be pa Julijana Strajneija,
Tončke Marolt in Franceta
Marolta.

• Torej bodo gledalci v
enem samem večeru doživeli
celo leto?

- Plesni sprehod skozi leto
se bo začel s Tekom črnovr-
ških pustov in Pustom v Rezi-
ji, nato sledijo Plesi in igre y
Beli krajini in na Goreiy-
skem. Zeleni Jurij v Halozah
in ZUjski žegen bosta pričara-
la pomlad, Belokranjsko kre-
sovanje in Primorska šagra pa
poletje. Tu je še Žetev v Prek-
muiju in »Povečerek« na do-
leryski metvi. Jesen prinese
vesejje po Štajerski bratvi,
Anževo v Predgradu, Tepež-
nice in Novoletne kolednice
pa sodijo v zimski čas.

• In kakšno je bilo leto
1986 za »Maroltovce«?

- V prvi polovici leta smo
bili v zelo težki finančni situ-
aciji, tako da v maju in juniju
nismo mogli poravnavati niti
osnovnih obveznosti - stro-
škov rednega poslovanja ipd.
Izredno nas je pestil problem
garderobnih prostorov, ki so
po prenovi Mestnega doma na
Krekovem trgu postali zaradi

neprimernega zračenja, po-
manjkanja dnevne svetlobe
ipd. neprimerni za hrambo
noš in delo garderoberjev. Za-
to smo se junija obrnili za po-
moč na vse kulturne inštituci-
je v Ljubjjani. Občinska kul-
turna skupnost Ljubljana
Center je sklicala sestanek o
problemih našega društva.
Tako se je našla rešitev za gar-
derobne prostore, ki bodo na
Trgu osvoboditve, kjer ima-
mo tudi vadbene prostore.
Vsem, ki so nam pri tem po-
magali, se iskreno zahvaljuje-
mo, še zlasti predsedstvu ob-
činske kulturne skupnosti
LJubljana Center in predstav-
niku Danilu Pokornu.

• Del vaše dejavnosti so tndi
nastopi in turneje...

- Nastopov tako doma kot
v tujini je bilo veliko. Letos
smo gostovali na dveh večjih
festivalih: v Algardu na Nor-
veškem in v Burgasu v Bolga-
riji. V sodelovaAJu s Centrom
za turistično propagando pri
Gospodarski zbornici Slove-
nije smo se predstavili na turi-
stičnih borzah v Italiji in
ZRN. Nastopali smo pri Slo-
vencih v zamejstvu, da ne na-
števam vseh tistih nastopov
doma.

• In kam vas bo popeljalo
prihodnje leto?

- O številnih ponudbah, ki
prihajajo na naš naslov, se še
dogovaijamo, zato bi kaj več o
tem spregovorili ob kakšnj
drugi priložnosti.
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